
Jeg har ikke personligt nogen erfaring med e-cigaretterne, MEN jeg kan se af min bedste venindes 

liv nu, hvor kæmpestor en forskel, det har gjort for hende, at hun kunne erstatte de 

kræftfremkaldende tobakspræparater, med e-cigaretterne. Hun anvender væsker både med og helt 

uden nikotin, men jeg tror, den allerstørste forskel mellem almindelige cigaretter og e-cigaretterne 

er, at hun helt slipper for al den tjære og alle de tusindvis af tilsætningsstoffer, der er i almindelige 

tobakspræparater. Jeg tror, det er det, der gør, at hun nu kan trække vejret fuldstændig ubesværet, 

og helt er sluppet af med den konstante hosten, der har plaget hende. Som det jo må være jer 

bekendt, er det vanvittig svært at holde op med at ryge, så jeg synes, det ville være en umådelig stor 

skam, hvis det bliver umuligt at få e-cigaretter på nogenlunde rimelige vilkår, når risikoen så bliver, 

at folk ikke har andet valg end at gå tilbage til de tobakspræparater, som man jo ved er ekstremt 

sundhedsskadelige. Jeg vil også lige tilføje, at ingen i vores omgangskreds overhovedet er generet 

af e-dampen, også selvom der i vores omgangskreds er venner med astmaproblemer. Jeg håber 

derfor,at lovforslaget vil blive trukket tilbage, eller vil blive ændret på en sådan måde, at det stadig 

er muligt at købe e-cigaretprodukterne på en rimelig måde til gavn for livskvalitet og helbred. 
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